
Rekonstrukce náměstí 17. listopadu zřejmě na podzim 2011
Čtvrtek, 02 Prosinec 2010 11:38

Příbram – Na náměstí 17. listopadu se v pátek 19. listopadu dopoledne uskutečnila pracovní
schůzka vedení příbramské radnice s architektem Vítem Kučerou a dopravními odborníky.
Diskutovalo se zde o tom, jakým způsobem se bude provádět rekonstrukce největšího náměstí
v nové části Příbrami a dalších veřejných prostranství v okolí.

      

„Připravovaná rekonstrukce náměstí 17. listopadu je součástí Integrovaného programu rozvoje
města (IPRM) pro Březohorské sídliště. Na realizaci tohoto programu, v rámci kterého se
opravují i veřejná prostranství, jsme získali dotaci od Evropské unie. Na opravu tohoto náměstí
počítáme s částkou v celkové výši přibližně 10 milionů korun,“ informoval nás starosta Příbrami
MVDr. Josef Řihák. Současně s náměstím 17. listopadu se budou revitalizovat veřejná
prostranství také ve vnitro-bloku mezi ulicemi Obránců Míru, Politických vězňů, 28. října a
Edvarda Beneše.

  

Město Příbram zahájilo realizaci IPRM loni úspěšnou rekonstrukcí ulice Bratří Čapků. Další
etapa revitalizace veřejných prostranství začíná právě v těchto dnech opravami v okolí
kulturního domu. Nyní plánovaná rekonstrukce náměstí 17. listopadu přijde na řadu
pravděpodobně příští rok na podzim. Celkem město Příbram na IPRM získalo dotaci z
Evropské unie ve výši 5,1 milionu euro. „Tyto peníze můžeme čerpat celkem pět let. Za
evropské peníze opravujeme nejen ulice, chodníky a veřejná prostranství, ale mohou je využít i
vlastníci domů a bytů ve vymezeném území. Ti mohou čerpat na opravy svých nemovitostí
dotace až do výše 60 procent uznatelných nákladů. Město může na rekonstrukce veřejných
prostranství získat dotaci až do výše 85 procent uznatelných nákladů,“ vysvětlil příbramský
starosta Josef Řihák.

  

KJ

 1 / 1


